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Protokół Nr II/18 

z II sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 27 listopada 2018 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przedmiotu działania Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przedmiotu działania Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przedmiotu działania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy 

Łobżenica jako członka Zgromadzenia Związku Gmin Krajny z siedzibą w Złotowie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Łobżenicy. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2018-2034. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 

rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania o udzielenie spółkom 

wodnym dotacji z budżetu Gminy Łobżenica i sposobu jej rozliczania. 

18. Interpelacje, zapytania radnych. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 14:00 otworzył  

II sesję Rady Miejskiej. Powitał radnych i gości. Poinformował, że Pan Burmistrz Piotr Łosoś 

usprawiedliwiał się i nie będzie obecny na sesji. Złożył również gratulacje Przewodniczącemu 

Rady Powiatu Panu Kazimierzowi Wasiakowi.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radna nieobecna: Wiesława Sikorska.  

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Przewodniczący Rady 

Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Centrum Administracyjno-

Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Radca Prawny Katarzyna Paczyńska, Kierownik 

Posterunku Policji w Łobżenicy Rafał Kozłowski, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele 

prasy lokalnej.     

 

Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu. 
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Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że porządek obrad został dostarczony radnym.  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do porządku obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że będziemy pracowali zgodnie z zaproponowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności  

w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 5 do protokołu). Następnie otworzył dyskusję 

dotyczącą tego dokumentu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poruszył kwestię modernizacji szatni na stadionie. Oznajmił, że wykonawca oczekuje zmiany 

terminu realizacji tego zadania ze względu na „problemy związane z pracami, które w trakcie 

realizacji tej inwestycji zostały podjęte”. Zadał następujące pytania: 

- Jak ta sprawa wygląda ? 

- Czy my to zadanie w tym roku skończymy ? 

- Czy wniosek wykonawcy jest zasadny ? 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Potwierdził, że jest propozycja wykonawcy o wydłużenie okresu realizacji umowy  

w związku z koniecznością przeprojektowania niektórych dokumentacji związanych  

z szatniami. Powiedział: „Najważniejsze dla nas jest to, żeby te zadania, które są związane  

z dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego, były rozliczone w tym roku. Natomiast 

sprawa konieczności przeprojektowania - jeżeli będzie konieczna no to trzeba to 

przeprojektować. Na dzisiaj wiem, że wykonawca domaga się, aby zostało mu to 
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przeprojektowane, no i po uzgodnieniu z projektantem myślę, że wykonawca, jeżeli w miarę 

szybko wejdzie na teren budowy, to jest w stanie wywiązać się do końca tego roku i nawet nie 

musi być umowa wydłużana na styczeń”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył kwestię przebudowy drogi gminnej Łobżenica-Kościerzyn Mały. Powiedział, że 

pierwotnie na to zadanie zaplanowano 2,5 mln zł. Oznajmił, że potem co chwilę odejmowana 

była jakaś kwota. Pani Skarbnik powiedziała, że będzie to uzupełnione. Radny Ryszard 

Biniak poprosił o informację jak wygląda sprawa „uzupełnienia tej kwoty w związku z tymi 

zmianami w budżecie, które żeśmy dokonali wcześniej”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że droga w Kościerzynie Małym jest zapisana w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Poinformował, że po naszych postępowaniach przetargowych oraz obserwacji 

rynku okazało się, że wstępna kwota zaplanowana na realizację tej inwestycji (2,5 mln zł) jest 

zbyt mała. Kwota ta nie gwarantuje realizacji zadania. 

Pan Wiceburmistrz powiedział, że musimy uporać się z paroma problemami. Oznajmił: 

„Pierwszy problem to jest sprawa, że nie możemy wejść na dzisiaj na całą drogę, bo jest 

potrzebny akt notarialny z Panem …         , żeby wyraził zgodę na wejście na jego teren”. 

Poinformował: „Drugi problem to związany z realizacją tego zadania w całości, a nie tak jak 

było teraz zaproponowane, no ale były takie oczekiwania, żeby zacząć i mieliśmy taką chęć, 

żeby zrobić te 900 m wobec całego odcinka 2,5 km”.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że na wykonanie odcinka drogi o długości 900 m 

nie wystarczy kwota 1,4 mln zł,  potrzeba na to prawie 2 mln zł. Stwierdził: „No to przecież 

cała droga wyniesie nas z 5 mln, wyłącznie z własnych środków, bo na dzisiaj nie ma 

żadnego wniosku w związku z tą drogą o środki zewnętrzne”.  

Oznajmił, że w październiku liczba zamówień publicznych w administracji spadła 

siedmiokrotnie w stosunku do września. Wyraził nadzieję na obniżenie cen. 

Następnie Pan Wiceburmistrz powiedział: „Chcemy zrealizować w pełnym zakresie, w pełnej 

długości, z dofinansowaniem i na pewno te działania rozpoczną się niezwłocznie po 

zatwierdzeniu budżetu, niezwłocznie. Mamy nadzieję, że otworzy się w przyszłym roku  

w styczniu nabór wniosków z programu rządowego i myślę, że po tym roku dostaniemy 

zatwierdzenie dotacji dla ul. Targowej (...), czyli 275 tys., i ponowimy wniosek na cały 

odcinek Kościerzyna Małego. Jeżeli będzie to dofinansowanie 50% to wstępnie zakładane  
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2,5 mln zł na pewno wystarczy i powrócimy panie radny do tego 2,5 mln zł udziału 

własnego”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Stwierdził, że droga w Kościerzynie Małym „jest wałkowana przez trzy lata (...) i nie można 

dogadać się z tymi właścicielami”. Powiedział: „Ja bym proponował zakończyć tą dyskusję, 

drogi nie robić, przenieść te środki na inną drogę, do innej miejscowości”. Dodał: „Radny 

Tadych powinien się dogadać z tymi mieszkańcami, z tymi właścicielami gruntów, a on się 

nie dogaduje, więc trzeba podjąć decyzję konkretną. Albo droga będzie robiona, albo 

przenosimy na inną wieś”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Adam Tadych 

Poinformował, że na ul. Wojska Polskiego zostały zamontowane znaki zakaz zatrzymywania 

się. Zapytał, czym sugerowano się umieszczając te znaki. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że w sprawie zmiany organizacji ruchu dla miasta „było kilka debat, wysłuchań 

publicznych w tej sprawie, było kilka korekt, (...) nad którymi pracowali radni i mieszkańcy”. 

Poinformował, że sugerowano się usprawnieniem ruchu dla Łobżenicy. Powiedział: 

„Najważniejsze, żeby organizację wprowadzić, bo my to przekładaliśmy cały rok, a potem 

miejscowo, tak przynajmniej jestem po rozmowie z Panem Burmistrzem, że potem miejscowo 

jeżeli będą, a myślę, że będą takie miejsca, czy to niewydolne czy jednak stwierdzimy, że 

może trzeba dokonać korekt miejscowo, dokonamy trzech, pięciu, nie wiem ile to będzie 

potrzebnych korekt, na konkretnych już ulicach kiedy zobaczymy jak to działa”. Dodał, że pół 

roku powinno wystarczyć, aby „na to spojrzeć, z ewentualnymi wnioskami”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie 

sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe 

sprawozdanie.  
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Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Złożył gratulacje radnym, którzy uzyskali mandat na obecną kadencję. Pogratulował wyboru 

Przewodniczącemu oraz Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej. 

Poinformował, że odbyła się pierwsza sesja Rady Powiatu, podczas której wybrano 

Prezydium, Komisje Rady oraz Zarząd.  

Przedstawił skład Prezydium Rady Powiatu: 

- Przewodniczący: Kazimierz Wasiak, 

- Wiceprzewodniczący: Magdalena Zgiep-Porzucek, Henryk Stokłosa. 

Wymienił skład Zarządu Powiatu: 

- Starosta: Eligiusz Komarowski, 

- Wicestarosta: Arkadiusz Kubich, 

- Etatowy Członek Zarządu: Maria Bratkowska, 

- Członkowie Zarządu: Marek Kamiński, Przemysław Pochylski.  

Następnie Pan Przewodniczący Kazimierz Wasiak oznajmił, że zostały wybrane wszystkie 

komisje:  

- Budżetu i Infrastruktury,  

- Rolnictwa i Ochrony Środowiska,  

- Oświaty i Zdrowia,  

- Skarg, Wniosków i Petycji, 

- Rewizyjna. 

Dodał, że podczas sesji ustalono również wynagrodzenie dla Starosty Pilskiego. 

 

Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Rafał Kozłowski 

Poinformował, że od dnia 1 grudnia przechodzi do Posterunku Policji w Szydłowie na 

równorzędne stanowisko. Podziękował Panu Burmistrzowi, radnym, sołtysom, dyrektorom 

szkół za dwa lata współpracy. Dodał, że nowy Kierownik Posterunku Policji był obecny na 

ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Podziękował Kierownikowi Posterunku Policji za współpracę. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu. Poinformował, że wykonano część chodnika 

przy Górce Klasztornej. Stwierdził, ze brakuje tam podjazdu dla osób niepełnosprawnych. 

Dodał, że byłoby wskazane, aby to uzupełnić. 

Powiedział: „Jak ostatnio był Pan Starosta to powiedział, że zainteresuje się sprawą tych 

zastoin wodnych na ul. Złotowskiej. (...) Te miejsca, gdzie woda stoi i gromadzi się i pojazdy 

to rozpryskują na te elewacje. Elewacje, które zostały niedawno przez niektórych 

mieszkańców wykonane, za niemałe pieniądze”.  

Następnie radny Ryszard Biniak poprosił o „spowodowanie udzielenia informacji” kiedy 

będzie kontynuowana naprawa chodnika na ul. Ks. Raczkowskiego wraz z uzupełnieniem 

asfaltu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Myślę, że do tego zgłoszonego wniosku Pana Radnego, Pan Przewodniczący się 

również przyjrzy tej sprawie i na pewno zadziała”.  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o podanie kandydatów do Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zaproponował następujący skład ww. komisji: 

- Marek Czerczak, 

- Adam Tadych, 

- Antoni Kapeja, 

- Mariusz Wiśniewski, 

- Ryszard Biniak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Ryszard Biniak wyraża zgodę. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Marek Czerczak wyraża zgodę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Odpowiedział, że tak wyraża zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wyraził zgodę. 

Następnie zapytał, czy Pan Adam Tadych wyraża zgodę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Adam Tadych 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Mariusz Wiśniewski wyraża zgodę. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Wyraził zgodę. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy są jeszcze inne propozycje. 

W związku z brakiem innych zgłoszeń poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów 

do składu Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zamknęła listę 

kandydatów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Ryszarda Biniaka do składu Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Ryszarda Biniaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Marka Czerczaka do składu Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Marka Czerczaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Antoniego Kapeja do składu Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Antoniego Kapeja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Adama Tadycha do składu Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę radnego 

Adama Tadycha. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poinformował, że pomylił się przy głosowaniu. Nie zgłosił jednak wniosku o reasumpcję 

głosowania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Mariusza Wiśniewskiego do składu Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Mariusza Wiśniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Łobżenicy. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/8/18 w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Oświaty i Polityki Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski  

Przedstawił wstępną listę osób chętnych do pracy w Komisji Oświaty i Polityki Społecznej: 

- Edward Starszak, 

- Edmund Szcześniak, 

- Wiesława Sikorska, 

- Adam Tadych, 
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- Regina Kowalewska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy są jeszcze inne propozycje.  

Wobec braku zgłoszeń zapytał, czy Pan Edward Starszak wyraża zgodę. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Edmund Szcześniak wyraża zgodę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Adam Tadych wyraża zgodę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Adam Tadych 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pani Regina Kowalewska wyraża zgodę. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Wyraziła zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Pani Wiesława Sikorska prosiła o to, aby ująć ją w składzie Komisji 

Oświaty.  

Pisemna zgoda radnej Wiesławy Sikorskiej stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów do składu Komisji Oświaty i Polityki Społecznej.  
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zamknęła listę 

kandydatów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Edwarda Starszaka do składu Komisji Oświaty  

i Polityki Społecznej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Edwarda Starszaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Edmunda Szcześniaka do składu Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, poparła kandydaturę radnego Edmunda 

Szcześniaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Adama Tadycha do składu Komisji Oświaty  

i Polityki Społecznej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Adama Tadycha. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Reginy Kowalewskiej do składu Komisji Oświaty 

i Polityki Społecznej. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnej Reginy Kowalewskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Wiesławy Sikorskiej do składu Komisji Oświaty  

i Polityki Społecznej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnej Wiesławy Sikorskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/9/18 w sprawie powołania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko  

Poinformował, że zgłasza do ww. komisji następujących radnych: 

- Marek Czerczak 

- Ryszard Biniak, 

- Agnieszka Bury, 

- Krzysztof Matejek, 
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- Edmund Szcześniak, 

- Czesław Malak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy są jeszcze inne propozycje.  

Wobec braku zgłoszeń zapytał, czy Pan Ryszard Biniak wyraża zgodę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pani Agnieszka Bury wyraża zgodę. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Agnieszka Bury 

Wyraziła zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Marek Czerczak wyraża zgodę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Czesław Malak wyraża zgodę. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Odpowiedział, że tak wyraża zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Krzysztof Matejek wyraża zgodę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Krzysztof Matejek 

Powiedział, że zgadza się. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Edmund Szcześniak wyraża zgodę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych propozycji poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do 

składu Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, zamknęła listę kandydatów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Ryszarda Biniaka do składu Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Ryszarda Biniaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Agnieszki Bury do składu Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnej Agnieszki Bury. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Marka Czerczaka do składu Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. 

 



 16 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Marka Czerczaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Czesława Malaka do składu Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Czesława Malaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Krzysztofa Matejka do składu Komisji 

Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Krzysztofa Matejka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Edmunda Szcześniaka do składu Komisji 

Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Edmund Szcześniaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy. Następnie poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/10/18 w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych  

Zaproponował następujące osoby do Komisji Rewizyjnej:  

- Andrzej Dziamara, 

- Wiesława Sikorska, 

- Wiesław Bodetko, 

- Regina Kowalewska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Andrzej Dziamara wyraża zgodę. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Wyraził zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Pani Wiesława Sikorska zgłaszała swoją obecność w Komisji Rewizyjnej. 

Pisemna zgoda radnej Wiesławy Sikorskiej stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Wiesław Bodetko wyraża zgodę. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Wyraził zgodę. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pani Regina Kowalewska wyraża zgodę. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Wyraziła zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych propozycji poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do 

składu Komisji Rewizyjnej.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zamknęła listę 

kandydatów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Andrzeja Dziamary do składu Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Andrzeja Dziamary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Wiesławy Sikorskiej do składu Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnej Wiesławy Sikorskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Wiesława Bodetko do składu Komisji 

Rewizyjnej. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Wiesława Bodetko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Reginy Kowalewskiej do składu Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnej Reginy Kowalewskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/11/18 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy, 

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu radnemu Andrzejowi Dziamarze. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara  

Zaproponował następujące osoby do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:  

- Krzysztof Matejek, 

- Agnieszka Bury, 

- Czesław Malak, 

- Aleksander Tadych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Czesław Malak wyraża zgodę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Wyraził zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pani Agnieszka Bury wyraża zgodę. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Agnieszka Bury 

Wyraziła zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Krzysztof Matejek wyraża zgodę. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Krzysztof Matejek 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Aleksander Tadych wyraża zgodę. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych propozycji poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do 

składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zamknęła listę 

kandydatów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Czesława Malaka do składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Czesława Malaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Agnieszki Bury do składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnej Agnieszki Bury. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Krzysztofa Matejka do składu Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Krzysztofa Matejka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Aleksandra Tadycha do składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, poparła kandydaturę 

radnego Aleksandra Tadycha. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/12/18 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przedmiotu działania Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przedmiotu działania 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/13/18 w sprawie przedmiotu działania Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przedmiotu działania Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przedmiotu działania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/14/18 w sprawie przedmiotu działania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przedmiotu działania Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przedmiotu działania 

Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/15/18 w sprawie przedmiotu działania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy 

Łobżenica jako członka Zgromadzenia Związku Gmin Krajny z siedzibą w Złotowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w tym punkcie obrad mamy podjąć uchwałę w sprawie wyznaczenia 

dodatkowego przedstawiciela Gminy Łobżenica jako członka Zgromadzenia Związku Gmin 

Krajny z siedzibą w Złotowie. Poprosił o podanie kandydata. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak  

Zgłosił kandydaturę Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wyraził zgodę na kandydowanie. Powiedział, że przez wiele lat Gminę Łobżenica w Związku 

Gmin Krajny reprezentował radny Edward Starszak, który wczoraj „wyraził taką wolę, że nie 

chciałby dalej tam uczestniczyć”. 

Zapytał, czy są jeszcze inne propozycje. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów na dodatkowego przedstawiciela Gminy Łobżenica 

jako członka Zgromadzenia Związku Gmin Krajny z siedzibą w Złotowie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zamknęła listę 

kandydatów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/16/18 w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy Łobżenica jako 

członka Zgromadzenia Związku Gmin Krajny z siedzibą w Złotowie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy ogłosił dziesięciominutową przerwę. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Łobżenicy 

(załącznik nr 17 do protokołu). Oznajmił, że nie ma propozycji zmiany wielkości 

wynagrodzenia Pana Burmistrza. 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/17/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Łobżenicy, która 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2018-2034  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zabranie głosu przez Panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła propozycje zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Łobżenica.  

Projekt uchwały w tej sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję. Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2018-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/18/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na 

lata 2018-2034, która stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2018 rok 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zabranie głosu przez Panią Skarbnik. 

  

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobżenica na 2018 

rok zostały wprowadzone zmiany wynikające z uwag radnych. Oznajmiła, że „również 

zostały wprowadzone zmiany z uwagi na wiedzę odnośnie ewentualnych potencjalnych 

dochodów i tych zmian, jakie nastąpiły w Wieloletniej Prognozie Finansowej w zakresie 

przesunięcia realizacji niektórych zadań inwestycyjnych na kolejne lata”. 

Pani Skarbnik przekazała pozytywne informacje dotyczące dotacji na zadanie budowa drogi 

Łobżenica-Kruszki. Powiedziała: „Wniosek został przekazany do płatności. Z wiedzy, którą 

posiadamy, płatność powinna nastąpić w terminie trzech tygodni”.  
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Oznajmiła, że Gmina nie otrzyma w 2018 r. dofinansowania w wysokości 129 968 zł do prac 

przy nabrzeżu Łobżonki. W związku z tym dochody majątkowe zostały umniejszone  

o powyższą wartość. 

Następnie Skarbnik Gminy Danuta Dubicka poinformowała, że dokonała korekty 

planowanych dochodów ze sprzedaży mienia. Powiedziała: „Dodatkowo jeszcze 

umniejszyliśmy je o 700 tys. zł z uwagi na to, że póki co nie udało nam się sprzedać budynku 

byłej szkoły w Luchowie”. 

Oznajmiła, że dla zachowania odpowiednich wartości wskaźników wynikających z art. 243 

ustawy o finansach publicznych proponuje się zwiększenie w 2018 r. spłaty wcześniej 

zaciągniętych kredytów o kwotę 500 tys. zł, ponieważ część nakładów zaplanowanych  

w bieżącym roku nie będzie realizowana. Środki te nie zostaną wydatkowane. Pani Skarbnik 

powiedziała, ze istnieje możliwość wcześniejszej spłaty bez ponoszenia dodatkowych opłat  

z tego tytułu. Oznajmiła, że podpisana umowa kredytowa przewiduje taką możliwość. 

Poinformowała, że „proponuje się, żeby ten dług został nadpłacony w wysokości 500 tys. zł”. 

Dodała, że pozostałe zmiany mają mniejsze znaczenie. 

W dalszej części wypowiedzi Pani Skarbnik odczytała treść projektu uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Łobżenica na 2018 rok (załącznik nr 21 do protokołu).  

Następnie powiedziała, że w załączniku do projektu uchwały dotyczącym wydatków 

majątkowych „na końcu jest kwota 3 862 509,65 zł, winno być 3 831 029,65 zł”.  

Pani Skarbnik oznajmiła również, że oprocentowanie nominalne obligacji komunalnych 

wynosi 3,03%. Dodała, że oprocentowanie kredytów jest trochę wyższe, dlatego „jest zasadne 

tutaj zastąpienie jednego zadłużenia drugim poprzez spłatę właśnie tej dodatkowej kwoty i to 

pozwoli nam na poprawę wskaźnika 243”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję i poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2018 rok wraz z autopoprawkami omówionymi przez Panią Skarbnik. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/19/18 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok - wraz 

z autopoprawkami. 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania o udzielenie spółkom 

wodnym dotacji z budżetu Gminy Łobżenica i sposobu jej rozliczania 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad i trybu 

postępowania o udzielenie spółkom wodnym dotacji z budżetu Gminy Łobżenica i sposobu 

jej rozliczania. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/20/18 w sprawie zasad i trybu postępowania o udzielenie spółkom wodnym dotacji 

z budżetu Gminy Łobżenica i sposobu jej rozliczania, która stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu.  

 

Ad. 18 Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył kwestię przerw w dostawie wody. Powiedział: „Zdarza się często, że system ulega 

awarii, to jest niezależne ani ode mnie ani przypuśćmy od nikogo innego, (…) a po 

zamknięciu tego dopływu wody i otwarciu, usunięciu awarii, jest taka prośba, aby 

ewentualnie uruchomić ostatni hydrant, który by przepłukał tą wodę, aby (...) nie dostawała 

się do mieszkańców, do mieszkań tak zabrudzona woda, która się praktycznie nie nadaje ani 

do spożycia ani do użytku, przypuśćmy na przykład do prania”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał radnym, że interpelacje składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady. 

Stwierdził: „To co Pan Radny poruszał. Jak najbardziej. Pan Burmistrz jest tutaj obecny, 

zapisze sobie i się tym tematem zajmie”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że „sprawa płukania po awariach instalacji jest wymogiem i to płukanie się 

odbywa”. Kontynuował: „Jeżeli (…) miejscowo mogło być zabrudzenie na końcówce 

instalacji to rzeczywiście nie powinno mieć to miejsca”. Stwierdził, że są to uwagi jak 

najbardziej zasadne. Dodał: „Czasami na samych końcówkach, było to wyjaśniane przez 

prezesa spółki, takie sytuacje się zdarzają. Także na pewno nadzór przy wszelkiego rodzaju 

naprawach, awarii zostanie wzmożony i nie będzie już to miało miejsca”.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział: „Problem nie dotyczył awarii, bo rzeczywiście każdorazowo po awarii płuczemy 

te odcinki, gdzie sieć została zamykana, a problem dotyczył proszę Państwa płukania sieci  

w ogóle na terenie wodociągu w Łobżenicy i podczas tego płukania niestety, ale nie da się 

uniknąć takich sytuacji”.  

Stwierdził, że okresowe płukania sieci są potrzebne. Kontynuował: „Nikt nie wymyślił 

jeszcze innego sposobu, żeby w inny sposób płukać aniżeli na końcówce. Jeżeli na osiedlu  

w tym czasie kiedy na końcówce jest otwarty hydrant, jest płukany i ktoś w tym czasie 

otworzy wodę u siebie, niestety jest taka sytuacja jaka jest. Część tej płukanej wody (...) 

niestety trafia do kranów i jest to uciążliwie. Ja mogę tylko za to przeprosić i na przyszłość 

ewentualnie, jeżeli to usprawni, będziemy informować mieszkańców o tym wcześniej, że jest 

planowane płukanie sieci, żeby tam nie planowali na ten dzień jakiegoś prania, czegokolwiek, 

bo to jest rzeczywiście uciążliwe”. 

 

Ad. 19 Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Zgłosił uwagi dotyczące zbiórki odpadów wielkogabarytowych w miejscowości Kruszki. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że „u mnie” również miała miejsce zbiórka odpadów wielkogabarytowych. 

Stwierdził: „Ludzie nie bardzo czytają do końca co można tam wywieźć. Wywozili tapczany, 

lodówki i opony, ale najwięcej mi przywieziono opon, (…) że na przyczepę byście nie 

wmieścili. I teraz co. Przyjechała firma, wybrała to co ona może wziąć, to co odbiera. Opony 

zostały”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że nie wie kto przywiózł te opony. Dodał, że 

zostało jeszcze kilka opon. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział: „Sprawa gabarytów powinna być realizowana przez związek, przez MZUK czy 

przez podmioty, którym są zlecane tego rodzaju prace. Na pewno nie powinny mieć takie 

sytuacje miejsca. A co do opon to Panie Przewodniczący myślę, że sprawę trzeba będzie 

przedyskutować, bo jeżeli chodzi o PSZOK to z tego co rozmawiałem z Panem Dyrektorem 

Rutą no to w ramach PSZOKu te opony mogą być odbierane”. Dodał, że „jeżeli te opony 

znikają to one znikają niestety najczęściej do spalenia”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Te opony, które u mnie z tej pryzmy zginęły, one nie poszły nigdzie do spalenia. 

To zabrali ci właściciele, uważając, że to są ich”. Dodał, że „część małych opon zginęła  

i zginie tylko dlatego, że to są rolnicy i do przykrywania kiszonek chcą je mieć”. 

 

Pani …         …         …         …          

Poprosiła Pana Burmistrza lub Panią Skarbnik o podanie wartości kosztorysowej ścieżki na 

Osiedle Leśne. Oznajmiła, że „jeśli to możliwe to z rozdziałem na lampy i na samą ścieżkę”. 

Zapytała, ile kosztował mural na ul. Sikorskiego. Dodała, że jeżeli podanie powyższych 

informacji jest w tej chwili niemożliwe to prosi o odpowiedź na piśmie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w dniu 29 października 2018 r. do Biura Rady wpłynęło w wersji 

elektronicznej rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego w sprawie stwierdzenia 

częściowej nieważności Uchwały Nr XLVIII/403/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia  

24 września 2018 r. w sprawie Statutu Gminy Łobżenica. 
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Oznajmił, że powyższe rozstrzygnięcie orzekające o nieważności wskazanych w nim 

przepisów uchwały nie powoduje, że Statut ten co do całości nie spełnia wymogów 

przewidzianych przepisami prawa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że sprawy związane z wewnętrznym ustrojem 

Gminy, które w Statucie powinny zostać uregulowane, wynikają z ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym, są w nim uregulowane i pozostają w mocy. 

Zgłosił wniosek o przegłosowanie, aby Rada Miejska w Łobżenicy nie wnosiła skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Wielkopolskiego z dnia 26 października 2018 r. orzekające nieważność niektórych 

zapisów Statutu Gminy Łobżenica.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję na ten temat. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przegłosowała wniosek. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Poinformowała, że w związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia ośrodek 

pomocy pod patronatem Pilskiego Banku Żywności organizuje w dniach 30 listopada  

i 1 grudnia zbiórkę żywności na terenie Gminy Łobżenica. Zbiórka zostanie przeprowadzona 

w czterech sklepach: Spar, Biedronka i Lewiatan w Łobżenicy oraz w markecie u Małgorzaty  

w Luchowie. 

Powiedziała, że produkty pozyskane w czasie trwania zbiórki trafią do najuboższych 

mieszkańców naszej gminy.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Nawiązał do pytań zadanych przez Panią …         …         …         …. Oznajmił, że całkowite 

koszty związane z muralem na ul. Sikorskiego to kwota 10  tys. zł. Poinformował, że jest to  

w całości dotacja, począwszy od zaprojektowania po wykonanie. 

Dodał: „Jeżeli chodzi o ścieżkę to (...) mailowo czy też w postaci pisma dlatego, że tutaj 

szczegółowo nie jestem w stanie przedstawić”.  
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Ad. 20 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:09 zakończył obrady II sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 

 


